
Osadní výbor Radešov - Zápis č.: 9/2011 

Zápis jednání OV Radešov dne 29.11.2011 

Přítomní: M. Pohlová, J. Krtička 

Omluven: M. Seidlová 

Projednávané body: 

1) Stromeček na Radešovskou náves dorazil s panem Beranem a bude dětmi ozdoben a 
rozsvícen v neděli 4. prosince v 15:30 hodin. Zdobení bude spojeno s příchodem Mikuláše. 

2) Žádáme o opravu nesvítících lamp veřejného osvětlení. Tentokrát se toho sešlo více. 
Nesvítí pampy č. 13 a 14. U lampy č. 3 je ještě nejisté, zda bude nebo nebude svítit. Bliká. 

3) Radešovští hasiči v listopadu vyčistili příkopy z obce ke kříži a pouklidili u lavičky. Další 
poděkování patří i TS za ořezání a úklid větví kolem cesty k Zákopanici a za úklid vysypaného 
nepořádku (krabice….) u stromu na Zákopanici. 

Požadavky, na které by se v příštím roce nemělo zapomenout: 

1) hlavním problémem je oprava cesty z Radešova na Zákopanici. 

2) mělo by se vyvolat další jednání s ing. Jiráskem, aby se dokončil výkup pozemků pod 
cestou na Zákopanici a vyřešit problém s kouskem cesty za návsí. 

Za osadní výbor zapsala: M. Pohlová  

 


